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Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen fractie VVD over DUOmix 

Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 

[Uw kenmerk] 
 

[Ons kenmerk] 
 

[Bijlagen] 
 Uw brief van Behandeld door Datum 

29 maart 2024 VGE Regievoering 16 april 2024 

Geachte leden van de raad, 
 
Het lid van de raad dhr. Wiegman heeft ons op 29 maart 2024 de volgende raadsvragen gesteld over 
DUOmix. In deze brief leest u onze reactie, overeenkomstig art. 42 Reglement van Orde voor 
vergaderingen van de raad. 
 
1. Deelt het College de zorgen van de Alkmaarse VVD over het (verkeerde) gebruik van Duomix en 

kan u beargumenteren waarom wel of waarom niet?  
Antwoord: 
Het college deelt de zorg over het (verkeerd) gebruik van Duomix. Mogelijke gezondheidsklachten 
als gevolg van het gebruik van Duomix dienen onderzocht te worden. 

 
2. Wat is het huidige gemeentelijke protocol voor het gebruik van Duomix?  

Antwoord: 
In Alkmaar wordt zoveel mogelijk gebruik gemaakt van duurzame, circulaire producten.  

 
3. Heeft de gemeente in kaart bij welke projecten er allemaal gebruik is gemaakt van Duomix? 

Antwoord: 
Door Stadswerk072 wordt geen gebruik gemaakt van Duomix als halfverhardingsmateriaal. Ook 
wordt Duomix niet toegepast bij wegen en fietspaden.  
 

3.1. Zo ja, zijn er (speel)pleinen of recreatiegebieden waar kinderen en/of recreanten direct in 
aanraking kunnen komen met Duomix?  
Antwoord: 
Er zijn geen (speel)pleinen of recreatiegebieden aangelegd door Stadswerk072 met het product 
Duomix. 
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3.1.1. Indien deze er zijn, is het college voornemens de Duomix halfverharding hier te verwijderen, 
waarom wel of waarom niet?  
Antwoord: 
Deze zijn niet aanwezig. 

 
3.2. Zo nee, is het college van plan om inzichtelijk te maken waar er allemaal Duomix ligt? Indien men 

dit niet voornemens is, zou u dit willen beargumenteren?  
Antwoord: 
Duomix is door Stadswerk072 niet toegepast als (half)verharding in de openbare ruimte. Het is niet 
te achterhalen welke materialen toegepast zijn op private gronden. 

 
4. Is er een registratie en meldingsplicht voor het gebruik van Duomix in onze gemeente?  

Antwoord: 
Nee, die is er niet. 

 
4.1. Zo nee, is het college van plan dit in te voeren? Indien men niet voornemens is dit te doen, zou u 

dit willen beargumenteren?  
Antwoord: 
Nee, het invoeren van een registratie & meldingsplicht is een administratieve handeling en geeft 
geen verdere regulering van gebruik.  

 
5. Is het college van plan het voorbeeld te volgen van Den Haag om het gebruik van Duomix te 

verbieden, waarom wel of waarom niet? 
Antwoord: 
Indien het materiaal voldoet aan de wettelijke milieu- en gezondheidseisen, dan is er geen grond 
om het gebruik van dit materiaal te verbieden binnen Alkmaar. Stadswerk072 zal dit product ook in 
de toekomst niet gaan gebruiken als (half)verhardingsmateriaal in de openbare ruimte. 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 
 
mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester 

 
 
dhr. R.M. (Robert) Reus, gemeentesecretaris 

 
 


